
P roces-verbal 
incheiat in  gedinta ordinari a Consiliului 

General al Municipiului Bucuregti din data de 18 ianuarie 2007, 
orele 15,OO 

Sedinta a avut loc in  sala de consiliu de la etajul Ill din cladirea Primariei 
Municipiului Bucuregti, la care au participat 49 din cei 54 de consilieri 
municipali. 

La gedinti au participat urmatorii: domnul vicepriniar Razvan 
Murgeanu, doamna Mioara Mantale, Prefect al Municipiului Bucuregti, doamna 
Cristina Corut -Subprefect al Municipiului Bucuregti, doamna Georgiana Zamfir 
- exercitind atributiile Secretarului General al Municipiului Bucure9ti. 

Au fost invitati s3 parl:icipe urmitorii: directorii aparatului propriu al 
Primariei Municipiului Bucuregti, directorii regiilor autonome aflate sub 
autoritatea Consiliului General al Murlicipiului Bucuregti, presa gi televiziunea. 

La gedinta au fost absenti urmatorii: Bergheg C., Mircea V., Paraschiv L, 
Purcirea S., Tudor Popescu C. 

Dna. Zamfir Georgiana 
Stimati consilieri, bine ati venit la lucriirile gedintei de azi. V8 anunt ca i n  

sala sunt prezenti 42 de co~isilieri generali, astfel sunt intrunite conditiile de 
legalitate pentru a incepe gedinta. Ag vrea inainte de a da citire pl%ngerilor 
prealabile formulate impotriva unor hotariri ale CGMB, sa va reamintesc c8, 
in conformitate cu prevederile art.80 din Legea nr. 39312004 privind statutul 
alegilor locali, cu modificirile gi completarile ulterioare, aveti obligatia ca pin3 
la data de 01 februarie 2007 sa depuneti la Cabinetul Secretarului General 
declaratiile privi~id interesele personale, daca au intervenit modificari 
semnificative fats de declaratiile anterioare. De asemenea, dac i  in  decursul 
anului 2006 au aparut modificiri cu privire la datoriile gi activele definute de 
dvs. v i  rugam sa actualizati declaratiile de avere. Formularele de declaratii va 
sunt puse la dispozitie de personal;l Directiei Asistenta Tehnica gi Juridica a 
CGMB. 

S.C.PAN VlTAN S.A a formulat plangere administrativa prealabila 
impotriva hot5ririlor CGMB nr.2 1 512006 gi 24812006 privind reg lementarea 
raporturilor contractuale pentru spatiile cu a l t i  destinatie decit aceea de 
locuinta aflate in  administrarea CGMB. In opinia constatatorului hotirarile au 
fost adoptate fa r i  respectarea normelor legale in  materie gi solicita CGMB 
revocarea acestora. 

Asociatia de Locatari Calea Mogilor nr.113 a formulat plingere 
adrninistrativa prealabili prin care solicita revocarea in  parte a hotir ir i i  CGMB 
nr.22312006 cu pi-ivire la spatiul din Calea Mogilor nr.113, sector 2. De 
asemenea asociatia de locatari soliciti CGMB sa dispuna suspendarea 
aplicarii hotaririi mentionate. 
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Dna.pre~edinte Cosma Roxana 
Doamna Zamfir, nuniai o clips vs rog. imi cer scuze, dar numai putin ss 

se fats linigte in  sal8, s3 se ageze domnii consilieri gi ss putem s3 continusm 
gedinta in  linigte. 

Dna. Zamfir Georgiana 
De asemenea, Primsria sectorului 1 a formulat pllngere prealabils 

solicitlnd revocarea partials gi modificarea hotsrarii CGMB r1r.30112006 
privind repartizarea pe bugete componente a veniturilor bugetului local al 
Municipiului Bucuregti pentru anul 2007, Tn sensul repartizsrii veniturilor 
prevszute la codurile indicatori 300205, 390207 catre bugetele locale ale 
sectoarelor precum gi a repartizsrii integrale a veniturilor prevszute la cod 
indicatori 350201, referitori la amenzi privind circulafia pe druniurile publice, 
cstre bugetele locale ale sectoarelor municipiului Bucl-rregti. 

SC Pescsrug SRL a formulat plangere prin care solicits revocarea 
partials a hotsr3rii CGMB r1r.31112006 privind aprobarea demar5rii 
procedurilor de concesionare de lucrsri publice pentru parcajele prevszute in  
hot5rSrea mai sus-mentionats. Societatea precizeaz5 c3 restaurantul se afls 
nominalizat pe Lista rno;lumentelor istorice, iar realizarea unui parcaj subteran 
in imediata vecinstate a acestuia ar afecta grav structura de rezistents a 
restaurantului. 

V3 supun la vot procesul verbal al gedintei CGMB din data de 
14.12.2006. 

Dl.consilier Adir Victor 
La procesul verbal din 14.12.2006, la proiectul de hotsrare privind 

aprobarea documentatiei tehnico-economice gi indicatorilor tehnico-economici 
aferenti proiectului Nod intermodal Rszoare, eu am avut o interventie gi am 

s p u s  c2 m3 awin. in  procesul verbal nu apare c3 m-am abtinut, cu toate c8 eu 
m-am abtinut. Vreau s5 se facs aceasts rectificare in  procesul- verbal. V3 rog 
frumos. 

Dna. Zamfir Georgiana 
0 s3 consemn5m1 domnule consilier. Cine este pentru aprobarea 

procesului verbal din data de 14.12.2006? 

Dl.consilier Giuqula Nlihai Don-r 
Doamna pregedinte de gedints, vB atrag atentia cB dvs. trebuie s3 

supuneti la vot proiectele de hot5rSri gi nu secretarul consiliului. 

Dna. Zamfir Georqiana 
Este vorba de procesul verbal, dorrlnule consilier. 



Dna. presedinte Cosma Roxana 
Vom vota procesul verbal al gedintei trecute. Cine este pentru?- 41 , 

impotriv3? - 0 voturi, abtineri 7 1 vot (Stan I.) Procesul verbal al gedintei 
trecute a fost votat. 

Stimati consilieri, treceni la gedinta de asfszi. Dau cuventul domnului 
viceprimar R3zvan Murgeanl~. 

DLviceprimar Mur~eanu R3zvan 
Pe ordinea suplimentar3, dac3 veti binevoi s3 aprobati, sunt 3 proiecte, 

sunt 2 schimburi de teren gi un proiect de hot3rSre privind trecerea unui imobil 
din domeniul public al municipiului Bucuregti gi de la sectorul 6 c3tre Ministerul 
de Interne pentru crearea unei sectii de politie noi pe care au cerut-o cetstenii 
din zona respectiv3. Eu am aici cele 3 proiecte de hotSrSre, depinde de 
dvs.dac3 vreti s3 le votati. 

Dl.co~isilier Adir Victor 
Doamna pregedinte, studiind materialele puse la dispozitie, cer 

retragerea de pe ordinea de zi, datorit3 faptului c3 nu sunt conforme cu Legea 
nr.3311994, privind declararea de utilitate public3, a punctelor 15, 16, 17 gi 18. 
intr-adev3r gi eu regret acum sincer c i  am acceptat atunci s3 se modifice 
procesul verbal, pentru c3 procesul verbal, doamn3 Prefect, v3 comur~ic c3 
are aceeagi lacuni ca data trecut3. "Propun CGMB s3 (nu) fie declarat3 de 
utilitate public3". Este inadmisibil a doua oar3 s3 constatam acest lucru. 
Sesizez gi lnstitutia Prefectului s% nu mai modific3m acest lucru, s3 facem o 
sesiune extraordinar3 s3 vot3m acest lucru, pentru c3 este inadmisibil. Prima 
dat i  recunosc c% am gregit c3 am votat alaturi de ceilalti, am acceptat. A doua 
oar3 s3 gtiti c3 nu mai este de acceptat. 

Dl.consilier B3leanu Dorin 
Am gi eu o propunere pentru introducerea pe ordinea de zi a proiectului 

de hotgrire privind aprobarea bugetului de venituri al Agentiei de 
Reglementare tehnic3 ARBAC, care monitorizeaz3 activitatea S.C. APA 
NOVA. Aceast3 hot3rSre depinde de CGMB. ARBAC-ul este autoritate 
independent3 prev3zutS de Contractul de Concesiune gi noi trebuie s3 
aprob3m doar formal bugetul care este prelevat din veniturile incasate de APA 
NOVA de la cetiteni pentru cheltuieli proprii gi comisia internationalg. 

Dl.consilier Botezatu Enescu Petre 
lntervin pentru o chestiune care mie mi se pare c3 nu functioneaz3 la 

nivelul Primiriei Capitalei. in urm3 cu 8 luni de zile, am propus ca s3 facem o 
hoterere a CGMB pentru infiintarea acelor piste pentru role gi pentru biciclete. 
VB reamintesc c i  in  urm3 cu 2 luni de zile s-a f3cut v i l v i  gi la Televiziune gi 
sunt bannere foarte multe prin capital3 prin care se solicit3 asemenea piste. 



Am propus data trecuta in  public ca pentru inceput prima pist8 sa fie de-a 
lungul Ddmbovitei pe trotuarul stlnga, respectiv dreapta, pentru a crea 
aceastg posibilitate de a face migcare gi de a Tnlocui mijloacele de transport cu 
biciclete, respectiv cu role. De 8 luni de zile, aceaste hotgrlre se afl2 la 
Directia Transporturi. 

Dna. ~resedinte Cosma Roxana 
Rog colegii mei care au de discutat cu presa, sB o face dup5 gedinta de 

consiliu gi sa pastram linigtea in  sala. 

Dl.consilier Botezatu Enescu Petre 
Deci aceast5 hotarere se afl5 la Directia Transporturi, nu s-a primit nici 

un fel de r5spuns. Doresc neapsrat s5 gtiu de ce atdta interziere gi ag dori ca 
pentru ~edinta de consiliu viitoare dac5 se poate, acest proiect de hotarere s5 
fie introdus pe ordinea de zi. 

A doua problem5, ma bucur cg functioneaz5 cutiile acelea la care noi 
avem acces gi !inem leg8tura cu cetgtenii. Am primit i n  cursul zile de astezi o 
sesizare de la o doamn5 se numegte Simion Lidia, c5 a priniit un titlu de 
proprietate pe un teren de 200 m.p. care este traversat de o conducta RADET, 
APA NOVA gi bineTnteles de Electrica. S-a adresat de nenumarate ori, atat 
Prefecturii cat gi direcfiilor de specialitate la nivelul Primsriei. Rsspunsurile nu 
au fost adecvate. Eu am acest document aici, dacg doriti, stimati domnigoari 
Prefect, v3 fac o adres5 oficiala, dac5 nu v5 Tnmenez aceste documente 
acum. 

Dna. Prefect Mantale Mioara 
Puteti sS mi le dati gi acum. 

Dna. presedinte Cosma Roxana 
Doamna Zamfir, cdti consilieri generali sunt prezenti i n  acest moment i n  

salg? 

Dna. Zamfir Georgiana .. 
In acest moment sunt prezenti 47 de consilieri generali. 

Dna.pre~edinte Cosma Roxana 
Trecem la votarea propunerilor referitoare la ordinea de zi. Domnul 

viceprimar Razvan Murgeanu a propus introducerea pe ordinea de zi a celor 3 
proiecte: 

1. Proiect de hotarere privind trecerea unui imobil din donieniul public al 
niunicipiului Bucuresti gi administrarea Consiliului Local al sectorului 
6, i n  domeniul public al statului ~i administrarea Ministerului 
Administratiei gi Internelor, pentru infiinprea unei Sectii de Politie 



2. Proiect de hotsrere privind aprobarea schimbului de proprietsti intre 
parcelele i n  suprafats de 78 m.p. gi 138 m.p. situate i n  $os.Virtu!ii 
nr.56 gi nr.60 sector 6, proprietatea SC.QUARTY COMPUTER 
SERVICE & TECHNOLOGY S.R.L. ~i parcelele i n  suprafats de 78 
n1.p. ~i 138 m.p. situate i n  $os.Virtutii, fost nr.30Bl apartinend 
domeniului privat al municipiului Bucuregti 

3. Proiect de hotsrare privind aprobarea schimbului de proprietsti intre 
terenul i n  suprafats de 110 m.p. situat i n  $os.Virtutii nr.54 sector 6, 
proprietatea SC.QUARTY COMPUTER SERVICE & TECHNOLOGY 
S.R.L. ~i terenul i n  suprafats de 1 10 n1.p.. situat i n  $os.Virtutii, fost 
nr.28, apartinand domeniului privat al municipiului Bucuregti 

Cine este pentru?-35 voturi, impotriva? - 9 voturi, abtineri?-3 voturi. 
Aceste proiecte au fost introduse pe ordinea de zi. 
Trecem la urmstoarea solicitare din partea domnului consilier general 

Adir, aceea de retragere de pe ordinea de zi a punctelor 15, 16, 17 gi 18. Cine 
este pe~itru? -1 vot abfineri? - 0 voturi impotrivs?- 46 voturi. Aceasts 
propunere nu a fost aprobats. 

Trecem la urmstoarea propunere a domnului consilier Baleanu aceea de . . 

introducere pe ordinea de zi a proiectului de hotsrare privind aprobarea 
bugetului de venituri al Agentiei de Reglementare tehnics ARBAC. 

Dl.consilier Giuqula Mihai 
in  conformitate cu Legea nr.21512001 de organizare gi functionare, 

bugetele se propun de cstre Primarul General, nu se propun de consilieri. 
Executivul igi insugegte bugetul gi i l  propune spre aprobare. De aceea v3 
propun s3 amansrn discutarea acestui proiect pentru gedinta urmatoare. 

Dna.presedinte Cosma Roxana 
Domnule consilier Bsleanu sunteti de acord? 

Dl.consilier Baleanu Dorin 
Doamna pregedinte, ARBAC nu este o institutie subordonati CGMB sau 

Primsriei Capitalei, dar CGMB ia act de acest bugei de venituri gi cheltuieli. 

Dna. pre~edinte Cosma Roxana 
A 

In acest caz nu ar avea nevoie de votul nostru. 

Dl.consilier Baleanu Dorin 
Este finantat de catre cetsteni. Poate fi amsnat gi pentru data viitoare. 

Dl.consilier Giugula Mihai 
Pentru clarificare, ARBAC-ul este o institutie separats, i n  subordinea 

CGMB care gestioneazs modul de punere i n  aplicare a Contractului cu APA 



NOVA. El este infiintat de CGMB i n  conformitate tratatul gi cu Contractul cu 
APA NOVA gi este finantat din bugetul CGMB. Nu este al Primariei, este al 
CGMB. 

Dl.consilier Baleanu Dorin 
Nu este bugetul PrimBriei, este din facturile luate de la cetatenii 

Bucuregtiului, cu care este plgtit ARBAC-UI gi Comisia de Expefli. 

DLviceprimar Murqeanu Rszvan 
Dati-mi voie sg lamuresc eu, dreptatea este gi de o parte gi de alta. intr- 

adevgr ce a spus Dorin B2leanu este corect, bugetul care este dat ARBAC- 
ului nu este dat de municipalitate, dar are dreptate Doru Giugula, pentru cB 
Primarul este cel care propune bugetul, pentru cg ARBAC-UI este i n  
subordinea CGMB. 

Dna.pre$edinte Cosma Roxana 
Dorr~nul consilier Bgleanu insists asupra votului. Eu vii supun la vot. 

Cine este pentru introducerea pe ordinea de zi a acestui proiect?- 11 voturi, 
impotriva? - 35 voturi, abtineri? - 1 vot (Adir V.) Acest proiect nu a fost 
introdus pe ordinea de zi. 

Domnule consilier Baleanu, totugi acest proiect trebuie sa fie insugit de 
consiliu, s2 i l  analizgm pentru c2 este un priect care totugi se refera la un 
buget. 

dl.viceprimar Murqeanu RZizvan 
Vreau sB va spun ceva : de fapt este o formalitate. 

Dl.consilier BSleanu Dorin 
Exact. Ti a fost aprobat gi in  Comisia de Utilitgti. 

Dna. presedinte Cosma Roxana 
Va supun la vot ordinea de zi cu modificSrile votate. Cine este pentru?- 

36 voturi, impotrivS?- 2 voturi, abtineri? 9 voturi. Ordinea de zi a fost votatg, 
cu modificarile aprobate. 

Trecem la primul punct pe ordinea de zi referitor la Proiectul de 
hotarire privind schimbarea destinatiei spatiului situat in str. Al. Donici, 
nr. 6, sector 2 din spatiu de locuit in spatiu cu alta destinatie si 
transmiterea acestuia din administrarea CGMB in administrarea 
Ministerului Afacerilor Externe. 

Cine este pe~itru?-35 voturi, impotrivg? - 11 voturi ( Goncea, 
Tudorache, Giugula, Stan I, MBragescu, Galetuge, Surulescu, Botezatu, 
Clmpurean, Gheorghe, Berbecaru) abtineri? 1 vot (Toma T.) 

Acest proiect nu a trecut. 



Trecem la urmitorul proiect de hotirlre: Proiect de hotarlre privind 
transmiterea imobilului ,,Camin nr.2" situat in Splaiul lndependenfei 
nr.315 - 317, sector 6 din domeniul public al Municipiului Bucure~ti ~i 
administrarea Consiliului Local al sectorului 6, respectiv a Administratiei 
Scolilor sector 6, in domeniul public al statului Si in administrarea 
Ministerului Educafiei gi Cercetarii 

Dl.consilier Giugula Mihai 
Avem o situatie paradoxali, i n  care d i m  de la gcoli Ministerului 

Educatiei gi Cercetirii pe ordinea de zi, iar pe ordinea de zi suplimentari 
avem un proiect de hotir lre prin care d i m  de la gcoli la Politic. De ce nu d i m  
de pe ordinea de zi suplimentari la Ministerul Educafiei gi am rezolvat 
problema. 

Luim din patrimoniul gcolilor s i  o d i m  la Ministerul Educatiei gi 
Cercetirii. lar pe de al t i  parte, lu im o gridinit i gi o d i m  la Politie. 

Dna.presedinte Cosma Roxana 
Domnul director Radu Emilian este in  sali? 

Dl.consilier Giuqula Mihai 
Atunci v i  propun in  felul urmitor, acest cimin s i  iI transformim in  

locuinte de urgenti (vedeti ce se int lmpl i  i n  Bucureati, se d i r l m i  case, iau 
foc imobile) gi nu avem unde s i  ii cazim pe cetitenii care nu au unde s i  
locuiasci. 

Dna.consilier Cruceanu Elena 
Pentru acest proiect este necesari, conform Legii nr.213/1998, cererea 

din partea Guvernului. Daci  existi cerere din partea Guvernului.. . . . . . . 

DLdirector Radu Emilian 
Pentru trecerea acelui internat la Ministerul Educatiei, intr-adevir vom 

cere Guvernului s i  fac i  cerere. Nu o avem. Noui  ni s-a cerut acest lucru ieri 
dupi amiazi la 16,30. 

Dna.pre~edinte Cosma Roxana 
Aveti avizul Directiei Juridice pe un proiect care trebuie s i  intruneasci 

conditiile de legalitate. 

DLdirector Radu Emilian 
Acest aviz '11 avem. 



Dl.consilier Goncea Liviu 
Pentru noi este clar. Nu existi nici o cerere din partea Guvernului. 

lntrebarea pe care o punem noi domnului director este: care Guvern?! 
A 

Dl.consilier Pop Romeo 
Doamna pre~edinte, in  raportul de specialitate este scris c i  exist5 o 

cerere de la ~inisterul  Educatiei. Exists acea adresa?! Existi. Atunci de ce nu 
putem SZI votam acest proiect de hotirire? A fost o cladire ocupati abuziv de 
tot felul de indivizi gi vrem sB facem ceva. Este o transmitere de la o institutie 
public21 la aka. Care este problems? 

-a venit domnul consilier Constantin Barna Stelici- 

Dl.consilier Petrovici Octavian 
Ag vrea, dac i  aceasta clidire este ocupata abuziv, sg o luam la CGMB 

sau s i  o ia Primaria gi sa o facem locuinte de urgentg, pentru cei dati afari 
din casele nationalizate, c21 tot se v8ita domnul Primar General c2 nu are unde 
s3-i cazeze pe cei dati afar2 din casele nationalizate. Mir~isterul Educatiei are 
suficiente locafii gi asta pot sa v2 certific c2 deja Ministend Educatiei inchiriazii 
deja unor universititi particulare. V3 confirm lucrul acesta, pentru c i  gtiu gi 
vorbesc in  cunogtinfa de cauzi. Ministerul Educa.jiei Tnchiriazi spatii 
universitatilor particulare gi acum cere spatii pentru c i  nu are unde si-gi faca 
pregitirile gi specializarile. 

Dna.presedinte Cosma Roxana 
Cati consilieri sunt Tn sala? 

Dna. Zamfir Georgians 
Sunt 48 de consilieri generali. 

Dna.presedinte Cosma Roxana 
Va supun la vot proiectul de hotirare. Cine este pentru? - 31 voturi, 

impotriva? -1 2 voturi ( Goncea, Tudorache, Giugula, Stan I, Mirigescu, 
Giletuge, Surulescu, Botezatu, Cdmpurean, Gheorghe, Berbecaru, Adir), 

. abtineri? - 5 voturi (Moise, Oprigan, Forascu, lovici, Prioteasa). 
Acest proiect nu a trecut. 

Trecem la urmitorul proiect de hotirare : Proiect de hotarere privind 
concesionarea, far8 licitatie publica, a unui teren apartin5nd domeniului 
privat al niunicipiului Bucure~ti, situat adiacent imobilului din Splaiul 
Unirii nr.76, sector 4, in  suprafafii de 378 m.p., pentru extindere cliidire 
de birouri 

Cine este pentru? - 34 voturi, impotriva?- 9 voturi, abtineri?- 5 voturi. 



Acest proiect nu a trecut. 

Trecem la urmBtorul proiect de pe ordinea zi: Proiect de ho t i r l re  
privind concesionarea, prin licitafie publics, a unui teren apaflinlnd 
domeniului privat al murlicipiului Bucuregti, i n  suprafafa de 243,60 m.p., 
situat i n  Str. Corcodugului nr.l4B, sector 6, pentru realizarea unui imobil 
cu destinafia de locuinfg 

Cine este pentru?-35 voturi, impotrivs ? 10 voturi ( Goncea, Tudorache, 
Giugula, Stan I, MBr5vescu, Gsletuge, Surulescu, Botezatu, Clmpurean, 
Berbecaru) , abtineri?- 3 voturi (Gheorghe, Adir, Moise). 

Acest proiect nu a trecut. 

Trecem la urmstorul proiect de pe ordinea de zi: Proiect de hotarlre 
privind concesionarea f a r i  licitafie p ~ ~ b l i c a  a unui teren apaflinlnd 
domeniului privat al municipiului Bucuregti, situat adiacent imobilului 
din Str. Vespasian rlr. 49 A, sector I, i n  suprafat5 de 33 mp, pentru 
extinderea i ~ n e i  cladiri cu destinafia de locuinfa 

Cine este pentru? - 37 voturi, impotrivs ? -10 voturi ( Goncea, 
Tudorache, Giugula, Stan I, M5r8gescu, Gsletuge, Surulescu, Botezatu, 
Clmpurean, Berbecaru), abtineri?- I vot (Gheorghe) 

Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la ~~rmgto.rul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotarlre 
privind abrogarea Hotararii C.G.M.B. nr.24412002 referitoare la trecerea i n  
adrr~ir~istrarea Consiliului Local al sectorului 4 a terenului i n  suprafafa de 
71 220 m.p., situat i n  30s Oltenifei nr.219 

Dl.consilier Goncea Liviu 
EIJ am Tnteles c5 '11 lu3m Tnapoi dar acolo deja sunt procese. Doarr~na 

pregedinte, acolo deja sunt procese, sunt oameni care au fost deja 
impropietsritie pe Legea 10/2001. Ca s3 lu3m Tnapoi o suprafats care nu mai 
este de 71.220 m.p. nu este conform cu realitatea. De aceea propun s3 
vedem mai in t l i  ce s-a intlmplat acolo gi apoi s5 votsm. 

DLviceprimar Murgeanu Rszvan .. 
Intlmplarea face c3 a trebuit s5 merg acolo pentru cs sunt racorduri de 

fscut. Acolo este un teren care a fost alocat pentru ANL, cu sectorul 4 gi nu au 
fscut nimic. Si atunci, dac5 tot nu au fscut nimic, nu au bani, nu au investit i n  
terenul acesta, s-a pus problema s5 se ia inapoi acest teren gi s3 facs 
municipalitatea blocuri pe care trebuia s3 le fac3 ANL. 

Dl.consilier Goncea Liviu 



Dar ati sesizat c3 au apsrut acolo plscute: de vinzare. inseamn~ c3 
sunt oameni.. . .. 

DLviceprimar Murgeanu Rszvan 
Atunci vom vedea, care este grevat, care nu este grevat. 

dl.consilier Goncea Liviu 
Avem punctul de vedere al Serviciului de aplicare a legii 10/2001? 

Dl.viceprimar Murgeanu Rszvan 
Se abrogs hotsrsrea prin care li s-a dat terenul. Apoi vedeni data mai 

este ceva pe acolo. 

Dl.consilier Stan Ion 
". 
11 atrag atentia domnului consilier Pop Romeo, Tn momentul Tn care un 

coleg de-al dansului vorbegte trebuie s3 existe un minim de bun simt ss-l 
ascult3rnl pentru c3 din contradictii se nagte progresul. ~ o a t e  spune o chestie 
buns pentru municipalitate. S-au pus deja pancarde pentru vinzare. 

DLviceprimar Murgeanu Rszvan 
Dati-rr~i voie s3 v3 spun ceva. Nu degeaba domnul Giugula nu a luat 

cuvintul. De fapt se abrogs o 1iot3r5rel este totul foarte clar, urmand ca dups 
aceea, in  situatia in  care Consiliul va fi pus i n  fata unei alte investitii s3 vedem 
dacs respectivul teren mai exists ca atare. 

Dl.consilier Giugula Mihai 
V3 atrag atentia c3 v-ati antepronuntat. Aceast3 hotsrare de abrogare e 

motivats prin faptul cs acest teren a fost al sectorului 4, ca A.N.L. din 
subordinea Ministerului Transporturilor s8 construiascs locuinte, nu sectorul 4. 
Nu ne induceti Tn eroare. Consider c8 acest teren trebuie ss ri3manZi la 
sector~~l 4, ss finantsm, s3 bugetsm sectorul 4 s3 consatruiascZi locuinte, pentru 
cB gi i n  sectorul4 avem cetsteni amsriti, nu numai la capitals. 

DLviceprimar Murgeanu Rszvan 
Asta vrem s3 facem. Dar dacs asta au spus "noi nu suntem Tn stare", o 

s3 le facem ~ i o i  gi le dsm inapoi la 4. Nu este nici o problems. 

Dl.consilier POD Romeo 
Stimati colegi, daca acolo sunt proprietsfi gi noi ani dat prin hotsrare de 

Consiliu proprietsti, Tnseamns cs gi hotsrirea noastrs initials este ilegals. 
Propun s3 o anulsm. 



Dna presedinte Cosma Roxana 
Domnule Baleanu nu am refuzat c u v ~ ~ i t u l  nici unui coleg de-al nostru, 

dar mi se pare normal sa pastram o ordine i n  care s2 ne inscriem la cuvant. 

Dl.consilier Baleanu Dorin 
Vroiam s2 intreb daca a fost consultat primarul sectorului . 4  asupra 

acestei probleme. 

Dl.consilier Goncea Liviu 
Am o intrebare : aveti curaj sa-i faceti acelagi lucru gi lu i  Negoita nu 

numai lui Inimaroiu? 

DI.consiIier Adi r  Victor ,. 
Intr-adevar se abroga aceasta hotsrare, din ea au mai ramas 58527 mp. 

- s-a spus ca nu s-a facut nimic, dar s-a fscut un bloc acolo, care a ramas 
aga, mai sunt parcelele 11, Ill, IV, V gi VI, s-a inceput gi viabilizarea terenului 
(deci nu c2 nu s-a f8c1~t nimic). h articol, pentru a proteja acest lucru, propun 
urmatorul amendament: un articol nou, i n  sensul c3 destinatia terenului ramas 
de 58527 m.p. va fi u.l:ilizats pentru realizarea de locuinte i n  conformitate cu 
Legea nr. 1 1411 996, modificata gi completats (va reamintesc ce inseamna 
"locuinte sociale pentru tineret gi locuinte de necesitate"). Articolul urmator ar 
fi: finantarea constructiei de locuinte pe terenul prevazut la articolul de mai 
sus va fi asigurata prin fonduri de la bugetul local sau CGMB. Asta e ca s2 
protejam la un moment dat s8 nu apara ca: unde se duce, ce face, asta gtim, 
ce s3 facem cu el. 

- a venit domnul consilier Florescu Dragog - 

Dna presedinte Cosma Roxana 
Cine este pentru amendamentul propus de domnul consilier Ad& V. ? - 

49 voturi 
Acest amendament a fost aprobat. 

Cine este pentru aprobarea proiect~~lui de hotsrare cu amendamentul 
aprobat ? - 48 voturi, Tmpotrivs ? - 0 voturi, abfineri ? - 1 vot (Baleanu D) 

Acest proiect de hotsrare a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotariire privind aprobarea indicatorilor 
tehnico-econornici aferenti studiului de fezabilitate pentru consolidarea 
irnobiluiui situat in Str.  aria Rosetti nr.55, sector 2 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotsrare? - 48 voturi; 
impotriva ? - 0 voturi, abfineri ? - 1 vot (Berbecaru A) 



Acest proiect de hotsrsre a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotariire privind aprobarea cooperarii 
Municipiului Bucuregti cu Judetul llfov in vederea realizirii Pn comun a 
proiectelor finanfate din fonduri structurale gi de eoeziune ale. Uniunii 
Europene 

Dl.consilier Adsr Victor 
Doresc o precizare din partea executivului referitor la acest aspect 

deoarece gtiu c3 exists notiunea de dezvoltare Bucuregti - llfov csruia noi din 
bugetul anual al CGMB dsm nigte fonduri, 10 mld. - 12 mld. nu conteazi, nu 
este important acum ce sums este, vreau o "explicitare" a acestei solicitsri a 
executivului la aceasts problemi. Am citit 'in expunerea de motive, de fonduri 
structurale, cooperare, pentru cs i n  art.2 se spune : se imputernicegte primarul 
general s3 negocieze gi s i  semneze contractele de colaborare. Asta mi3 
intereseazs, adics cum vede executivul aceastg problems, pentru cs 
imputernicim primarul general s i  negocieze gi s3 semneze contractele de 
colaborare cu Ilfov. Asta este intrebarea pe care v-o pun, avind gi regiunea 
llfov - Bucuregti de dezvoltare cu fonduri structurale, cu fonduri de la buget. 

DLviceprimar Murgeanu Rszvan 
Despre asta este vorba. Ce s-a Tntimplat, p ins  acum nu aveam decit 

Agentia de Dezvoltare Bucuregti - Ilfov, acum agentia lucreazs gi cu planul 
operational regional gi cu plan operational sectorial. Am avut o discutie ieri 
personal cu domnul Bidulescu, foarte deschis, foarte corect gi dinsul a spus 
"hai ss facem impreung" pentru c3 foarte multe din proiectele pe care le avem 
la lin-~ita Bucuregtiului se interfereazs cu Ilfov. Atit. 

Dl.consilier Giugula Mihai 
Domnul BSdulescu este pregedintele Consiliului judetean Ilfov? 

Dl.vicepriniar Murgeanu Rszvan 
Da. 

. Dl.consilier Gsletu~e Stelian 
Propun urmstorul amendament: in  vederea realizsrii in  comun a unor 

proiecte finantate, nu toate. Aici se spune "a proiectelor", "a unor" proiecte. 

Dna Zamfir Georgiana 
Doamna pregedinte avem o prezents de 49 de consilieri. 



Dna presedinte Cosma Roxana 
Cine este pentru amendamentul propus de domnul consilier Giletuge 

S.? - 48 voturi, impotrivi ? - 0 voturi, abtineri ? - 1 vot (Ivagcu T) 
Cine este pentru aprobarea proiectului de hotsrare cu amendamentul 

aprobat ? - 49 voturi (unanimitate) 
Acest proiect de hotirgre a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotarsre privind a probarea organigramei, 
numaruiui de posturi, statului de funcfii ~i regulamentului de organizare 
~i funcfionare ale Scolii de Arta Bucure~ti 

Dl.consilier Pop Romeo 
Ag dori s i  fiti de acord cu amendamentul Comisiei de culturi. leri am 

tinut Comisia de culturi impreuni cu Directia de culturi 9i Directia resurse 
umane gi avem 2 modificiri: 

- vom introduce art.1 cu urmitorul cuprins : Scoala de Art3 Bucuregti 
functioneazi ca serviciu public de culturi gi educatie, organizat ca institutie 
publica de culturi de interes local, avand personalitate juridica gi fiind 
finantata din bugetul local al CGMB. Se introduce acest lucru pentru a fi scos 
de la "A9ezirninte culturale" - este vorba de o salarizare ceva, ceva mai buna, 
acesta este rostul gi esenta acestl-~i articol. Aceasta are oricum personalitate 
juridici. Are buget separat. 

Articolul 1 devine articolul 2 gi astfel se renumeroteaza articolele din 
hotarare. 

- i n  organigrami vom suplimenta cu doui  posturi, pentru ca i n  temeiul 
noilor legi este nevoie la Compartimentul administrativ, financiar-contabilitate 
gi Serviciul de achizitii. Va avea urmitorul cuprins : se aprobi organigrania cu 
un numir total de 39 de posturi (in loc de 37 posturi). Cele doua posturi i n  
plus vor fi introduse la Biroul de resurse umane, salarizare, contencios gi 
securitatea gi sinitatea muncii, 'in conformitate cu legea - un post, iar la 
Compartimentul administrativ, financiar - contabilitate se va adiuga gi 
"achizitii" - un post de achizitii. Este i n  conformitate cu legea. V i  rog frumos 
s i  fiti de acord. 

Dl.consilier Bileanu Dorin 
Am o rugiminte la domnul consilier Pop R. Nu este prima da t i  c ind  

face propuneri de hotirari care nu sunt fundamentate. Propun amanarea 
proiectului de hotirare pentru data viitoare pentru a f i  intocmit cum trebuie, nu 
se poate, este cu totul altceva. Este vina dvs. trebuia s3 propuneti s i  fie 
inteligibil acest proiect de hotarsre. 



Dl.consilier Giugula Mihai 
in  situatia i n  care colegii vor vota acest proiect, eu propun un 

amendament la amendamentele propuse de domnul Pop R. : institutie f i r2  
personalitate juridici, personalitatea juridic2 i i  perniite sa-gi v h d a  patrimoniul, 
s2 instraineze ce i-am dat. Dac2 este i n  subordinea Directiei de culturi gi 
inv2tiniint din cadrul Primariei nu mai poate face directorul de acolo ce vrea 
el cu patrimoniul pe care il dam noi. 

Dna pre~edinte Cosma Roxana 
Cine este pentru amendamentul domnului consilier Baleanu de aminare 

a gro~ectului de hotiirlre ? - 39 voturi, impotriva ? - 9 voturi, abtineri ? 1 vot 
(Surulescu A) 

Acest proiect de hot i r l re a fost amlnat. 

Trecem la Proiect de hotarsre pentru modificarea HotarGrii C.G.M.B. 
nr.30012006 privind stabilirea nivelurilor impozitelor ~i taxelor locale in 
municipiul Bucure~ti, pentru anul 2007 

Dl.consilier Adl r  Victor 
Am o rugaminte doamna pregedinte, daci  se poate ca doamna director 

Boncota sa ne prezinte in  trei minute ce Tnseamna aceste niodi.ficari, i n  
proiectul de hotarire, deoarece a creat nigte neintelegeri. in loc s i  fie hotar8re 
privind modificarea anexei 2 din Hotirirea CGMB nr.30012006 privind taxele 
gi impozitele ... 

Dna Boncota Lenuta - director Directia Venituri 
Proiectul de hotarire nu aduce nici o modificare asupra nivelului 

in-lpozitelor 9i taxelor locale aprobate i n  decerrlbrie 2006. El aduce doar 
modific2ril conform HG nr.1861 din 27 decembrie 2006, metodologiei de 
aplicare. in  7 decembrie am aprobat o hotarlre de Consiliu privind impozitele 
gi taxele locale qi normele de aplicare. Acum, trebuie actualizate doar normele 
de aplicare a impozitelor gi taxelor locale. Altfel nici o alta modificare nu se 
aduce. 

Dna pre~edinte Cosma Roxana 
Este o specificare niai exacta a normelor, daca pot s i  o numesc aga. 0 

definire a unor notiuni. 

Dl.consilier Goncea I-iviu 
Am citit materialul gi nu vad acest punct. A trecut prin Comisia 

economic2 ? Nu are avizul Con-~isiei econon-lice. 



Dna presedinte Cosma Roxana 
A trecut de comisie. Are avizul comisiei, indeplinegte conditiile legale. 
Cine este pentru aprobarea proiectului de hotgriire ? - 37 voturi, 

impotrivg ? - 6 voturi (Surulescu A, Galetuge S, Giugula M, Stan I, Tudorache 
Dl Mgrggescu N), abtineri ? 6 voturi (AdBr V, Oprigan I, Florescu D, Moise A, 
Berbecaru A, Gheorghe V) 

~ c e s t  proiect de hotgrare a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotiirbre privind aprobarea documentatiei 
tehnico-economice pentru obiectivul de investitii ,,Reabilitare- 
Modernizare refele termice primare Gara de Nord - Flora.Splai - Gara de 
Nord - Duca - Polizu-B-dul N.Titulescu, ciimin CN5 - ciimin C20" 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotgrire ? - 39 voturi, 
impotrivg ? - 1 vot (Gheorghe V), abfineri ? - 9 voturi (Surulescu A, Ggletuge 
S, Giugula M, Stan I, Tudorache D, Mgrggescu N, Campurean M, Botezatru 
Enescu P, Berbecaru A) 

Acest proiect de hotgriire a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotiiriire privind aprobarea documentatiei 
tehnico-economice pentru obiectivul de investitii ,,Reabilitare- 
Modernizare refele termice primare Banu Manta - Calea Plevnei - Giu le~t i  
- Pod Grand - CET Griro. CET Griro - Constructorilor, ciimin CG1 - ciimin 
C13" 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotsrare ? - 40 voturi, 
impotrivs ? - 0 voturi, abfineri ? - 9 voturi (S~~rulescu A, Ggletuge S, Giugula 
M, Stan I, Tudorache Dl MGrggescu N, Campurean M, Botezatu Enescu P, 
Goncea L) 

Acest proiect de hotsrare a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotiirbre privind aprobarea documentatiei 
tehnico-economice pentru obiectivul de investifii ,,Modernizarea 
Magistralei de termoficare II Vest pe tronsonul cuprins intre lirele U1 ~i 
U3" 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotgrire? - 40 votul-i, 
impotrivs ? - 0 voturi, abtineri ? - 9 voturi (Surulescu A, Ggletuge S, Giugula 
M, Tudorache Dl Msrggescu N, Campurean M, Botezatu Enescu P, Goncea L, 
Berbecaru A) 

Acest proiect de hotsrare a fost aprobat. 



Trecem la Proiect de hotirdre privind aprobarea documentatiei 
tehnico-economice gi a indicatorilor tehnico-economici aferenfi 
proiectului "Modernizare gi supralargire B-dul Expozitiei" 

Dl.consilier Ad% Victor 
Dac i  la proiectul referitor la nod interniodal Rizoare era previzuti 

suma de 33 mil. Euro pentru despsgubiri pentru revendiciri, la toate celelalte, 
cum este gi acesta legat de indicatori modernizare stradi, nu este previzuts 
suma. De ce nu este previzuts suma? Vreau s3 g-tiu cam cst ne-ar costa 
supralirgirea gi modernizarea, orientativ, pentru c i  nu st8 nimeni s i  
stabileascs, pentru c3 este vorba de zeci de milioane de Euro. 

Dna pre~edinte Cosma Roxana .. 
II invit pe domnul director Udrigte s i  v i  dea Iimuririle necesare. 

Dl. director Udri~te Gheorghe - Directia Transporturi ~i Sistematizarea 
Circulatiei 
Nu am elemente suficiente s i  v i  spun acum, dar sumele de reguls sunt 

prevszute atst i n  ceea ce privegte partea de constructii montaj, partea de 
exproprieri, sunt previzute. 

Dl.consilier Adsr Victor 
Noi aici votim nigte indicatori 

Dna pre~edinte Cosma Roxana 
Cine este pen-tru aprobarea proiectului de hotirsre ? - 38 voturi, 

'impotrivi ? - 0 voturi, abtineri ? - 1 1 voturi (Adsr V., Surulescu A, Giletuge S, 
Giugula M, Tudorache Dl Msrigescu N, Csmpurean M, Botezatu Enescu P, 
Gheorghe V, Petrovici 0, Moise A) 

Acest proiect de hotirsre a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotarire privind declararea de utilitate publica 
a lucrarii de interes local Strapungere Str. 1 Mai (fosta Compozitorilor)" 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotirsre? - 38 voturi, 
impotrivi ? - 0 voturi, abfineri ? - 11 voturi (Adlr V., Surulescu A, Gsletuge S, 
Giugula M, Tudorache Dl Mirsgescu N, Csmpurean M, Botezatu Enescu P, 
Gheorghe V, Petrovici 0, Stan I) 

Acest proiect de hotirsre a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotarire privind declararea de utilitate publica 
a lucrarii de interes local "Nod intermodal Razoare" 



Cine este pentru aprobarea proiectului de hotsrare? - 37 voturi, 
impotriva ? - 0 voturi, abtineri ? - 12 voturi (Adar V., Surulescu A, Gsletuge S, 
Giugula M, Tudorache Dl MSrSgescu N, Campurean M, Botezatu Enescu P, 
Glieorghe V, Berbecaru A, Stan I, Petrovici 0 ) 

Acest proiect de hotsrare a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotardre privind declararea de utilitate publica 
a lucrarii de interes local "Penetratie B-dul Timi~oara" 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotsrare? - 37 voturi, 
impotrivs ? - 0 voturi, abtineri ? - 12 voturi (Ad% V., Surulescu A, Galetuge S, 
Giugula M, Tudorache D, MSriigescu N, Campurean M, Botezatu Enescu P, 
Gheorghe V, Berbecaru A, Stan I, Petrovici 0 )  

Acest proiect de hotsrare a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotardre privind declararea de utilitate publica 
a lucrarii de interes local "Modernizare ~i supralargire B-dul Expozifiei" 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotsrare? - 37 voturi, 
TmpotrivS? - 6 voturi (Ad% V., Campurean M, Gsletuge S, Gheorghe V, 
Botezatu Enescu P, Surulescu A), abtineri ? - 6 voturi ( Giugula M, Tudorache 
D, M8rSgescu N, Berbecaru A, Stan I, Petrovici 0 )  

Acest proiect de hotsrare a fost aprobat. 

Dl.consilier Stan Ion 
V8 rugam s3 faceti prezenta gi s21 constatati c3 nu mai avem necesar~~l 

de dous treimi. Toate proiectele care au fost aprobate nu sunt aprobate de 
fapt. 

Dna presedinte Cosma Roxana 
V8 multumesc pentru sfat domnule consilier. 
Trecem la Proiect de hotardre privind achizitionarea de catre Regia 

Autonoma de Transport Bucure~ti a unui numar de 500 de autobuze noi 
pentru reabilitarea transportului urban de cglatori din Municipiul 
Bucure~ti 

Dl.consilier Giuqula Mihai 
Vreau s2 v3 comunic ca niodul i n  care dumneavoastra conduceti gedinta 

este injositor. Nu va permite nici legea, nici regulamentul cand vi se cere o 
chestie de procedura s2 nu numsrati consilierii din sala. Nu aveti cvorum gi 
pentru ca ne tratati cu dispret, psrasim gedinta. 



Au parasit lucrgrile gedintei urmetorii consilieri : Giugula M, Ggletuge S, 
Surulescu A, Stan I, Botezatu Enescu P, Campurean M, Gheorghe V, 
Tudorache Dl MarZqescu N, Berbecaru A. 

Dl.consilier Adar Victor 
Referitor la cele 500 de autobuze am inteles c3 este un proiect 

multianual, pe 5 ani, ca sa se aducg aceste autobuze. Foarte bine c3 se aduc. 
Rugamintea mea este sa nu se mai aducg autobuze in  care sG murim de cald 
vara, in  sensul c3 aceast3 climatizare sa fie numai la conduc3torul auto Si la 
cetgtenii contribuabili nu. Rugamintea mea este sa se aduca autobuze sau 
caietele de licitatie sG prevad3 obligatoriu ca gi ceilalti care sunt in  cabina 
destinata pasagerilor sG beneficieze de aceleaSi conditii umane de transport. 
Poate nu ati fost i n  vara aceasta prin mijloacele de ,transport TIT comun, 
acestea erau adevarate b3i termale. 

Dl.consilier Pop Romeo 
Trebuie s% consemn3ml la p3r3sirea salii de catre grupul PSD, ca in  

ultimele gedinte nu au votat nici un proiect de dezvoltare a acestui era?. Acest 
grup va duce' acest partid de rap$. Se va swine gi populatia ~ucureg1:iului 
cand va vota PSD. Niciun proiect de hotarire de dezvoltare nu a fost votat de 
acegti indivizi. 

Dl.consilier B3leanu Dorin 
Nu vad de ce domnul consilier Pop are grija PSD-ului. 

Dl.consilier Goncea Liviu 
Nu gtiu exact ce rol joaca astazi don-~nul Pop. Vreau sa-i spun doamnei 

pregedinte cG eram afarg in  momentul votului, fumam o tigara. 

Dna pre~edinte Cosma Roxana 
Datorit3 faptului cG toti colegii dvs. au parasit sala o s3 propun colegilor 

sG facem prezenta. Dvs. in  acest moment decideti-v3 : r3rnanefi s3 votati 
proiectele Bucure~tiului sau p8rSsiti sala. 

Cine este pentru procedura de ape1 nominal ? - majoritate de voturi 

Dna Zamfir Georgiana indepline9te procedura de ape1 nominal. 
Sunt prezenti 38 de consilieri; absenti - 16 consilieri (Berbecaru A, 

Berghe9 A, Botezatu Enescu P, Campurean M, Dut3 N, Galetuge S, Gheorghe 
V, Giugula M, Mgragescu N, Mircea V, Paraschiv L, Purcarea S, Stan I, 
Surulescu A, Tudor Popescu C, Tudorache D). 



Dna presedinte Cosma Roxana 
Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare? - 37 voturi, 

Tmpotriva ? - 0 voturi, abtineri ? - 1 vot (Goncea L) 
Acest proiect de hotarare a fost aprobat. 

- domnul consilier Goncea L. parase9te lucrarile 8edintei - 
. . .  - 

Sunt 37 de consilieri prezenti. 

Dna pre~edinte Cosma Roxana 
Trecem la urmatorul proiect de hotarare: Proiect de hotariire privind 

aprobarea Planului Urbanistic Zonal Sos. Bucuresti - Ploiesti nr.97, 
sector 1 

Cine este pentru?-37 voturi, Tmpotriva? - 0 voturi, abtineri? - 0 vot~~r i .  
Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la urmatorul proiect de hotarare: Proiect de hotargre privind 
aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu Str. Arh. Alexandru Zagoritz 
nr.9, sector 2 

Cine este pentru? - 36 voturi , Tmpotriva? - 0 voturi, abtineri? - 1 vot 
(AdTr V.) 

Acest proiect a fost aprobat. . 

Trecem la urmatorul proiect de hotarare: Proiect de hotargre privind 
vacantarea unui post de consilier din cadrul Consiliului General al 
Municipiului Bucuresti 

Doamna Robe Patricia lsabela 8i-a dat demisia din functia de consilier 
general, ni se solicita s3 luam act de vacantarea unui post de consilier 
general. . .. 

Cine este pentru? 32 voturi, impotrivii ? - 0 voturi, abtineri? - 5 voturi 
(Pop, Toma, Moise, Pirpiliu. Pirvu) 

Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotariire 
privind achizifionarea de imobile cu destinafia de locuinfe de la persoane 
fizice sau juridice 

Dl. consilier lovici Teodor Victor 
Are dreptate domnul consilier Ad'ir. Aceste proiecte se fac pe genunchi. 

E un proiect de importanti s i  achizitionim apartamente de pe piata libera. Nu 
ne putem juca. Este al treilea proiect pe care 'i'l votam. Nu se poate. Propun 
mai multa atentie. 



Dl .consilier Florescu Dragos 
Pai atunci sa-l denumim proiect de hotarire privind modificarea hotaririi 

CGMB nr.. . .din decembrie. 

Dna. pre~edinte Cosma Roxana 
La art.7 aveti abrogarea celorlalte hotariri odata cu intrarea in  vigoare a 

acesteia. 

Dl.consilier Adir Victor 
Vreau s i  v i  intreb pe dvs.care sunt modificirile pe care le aduce acest 

proiect de hotirire. 

Dna.director Constantinescu Floren1:ina 
Am ficut prea multe modificiri la ultimele dou i  proiecte de hotariri 9i 

atunci am zis s i  faceni un singur proiect, pentru ca se impuneau prea multe 
modificari. S-au abrogat ultimele 2 hotariri. Este un proiect curat, unitar. 

Dna. pre~edinte Cosnia Roxana 
Cine este pentru aprobarea proiectului de hotirire? - 37 voturi 

(unanimitate). 
Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la urmatorul proiect de hotirire: Proiect de hotarire privind 
alegerea pre~edintelui de ~ e d i n f i  al Consiliului General al Municipiului 
Bucure~ti pe perioada 01.02.2007 - 30.04.2007 

a 

II propun pe domnul consilier Antonel Tanase. 

Dac i  nu sunt alte propuneri din sali, v i  supun la vot propunerea f i cu t i  
de mine. ,. Cine este pentru? - 36 voturi, abtineri ?- 1 vot (Tinase). 

II felicit pe dorr~nul co~isilier Tinase Antonel 9i incepind cu 01 februarie 
dinsul va prelua pre9edintia pentru urmatoarele 3 luni de zile. 

Trecem la urmitorul proiect de hotarire : Proiect de hotirire privi~id 
aprobarea Planului local de misuri pentru aplicarea strategiei de 
imbunititire a situatiei romilor 2007 - 2008 la nivelul municipiului 
Bucure~ti 

Cine este pentru? - 37 voturi (unanimitate). 
Acest proiect a fost aprobat. 

Treceni la urmitorul proiect de hotirire: Proiect de hotariire pentru 
suplimentarea valorii investitiei Refacerea lnfrastructurii in zona P'ilot a 
Centrului lstoric al Municipiului Bucure~ti cu fonduri nerambursabile 
oferite de Guvernul olandez 



Cine este pentru? - 37 voturi (unanimitate). 
Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la urmgtorul proiect de pe ordinea de zi: Proiect de hotarlre 
privind trecerea unui imobil din domeniul public al mu~iicipiului 
Bucuregti gi administrarea Consiliului Local al sectorului 6, i n  domeniul 
public al statului gi administrarea Ministerului Administratiei gi 
Internelor, pentru infiinfarea unei Secfii de Polifie 

Dl.consilier Adir Victor 
A 

In conformitate cu un articol din Legea nr.28612006, vreau si-mi spuneti 
dacii ordinea de zi suplimentar5 aceasta este absolut necesarii a fi pusg 
acum gi nu pot fi amanate proiectele. 

Dna.pre~edinte Cosma Roxana 
Domnule consilier, acest proiect de hotarare i l  cunoagteti de la ultimele 2 

gedinfe, c ind  a fost tot timpul retras de pe ordinea de zi, i n  ideea cii au fost 
nigte ~q-~ici neclaritgti care s-au clarificat 'intre timp. 

Cine este pentru? 36 voturi, abtineri? 1 vot (Patica), impotrivii ? 0 voturi. 
Acest proiect nu a trecut. 

Trecem la urmatorul proiect de pe ordinea de zi: Proiect de hotariire 
privind aprobarea schim bului de proprietafi intre parcelele i n  suprafafa 
de 78 m.p. gi 138 m.p. situate i n  Sos.Virtutii nr.56 gi nr.60 sector 6, 
proprietatea SC.QUARTY COMPUTER SERVICE & TECHNOLOGY S.R.L. 
gi parcelele i n  suprafata de 78 m.p. gi 138 m.p. situate i n  Sos.Virtufii, fost 
nr.308, aparfinsnd dome~iiului privat al mur~icipiului Bucuregti. 

Cine este pentru? - 36 voturi, impotriv3? - 0 voturi, abtineri? - 1 vot 
(Adir) 

Acest proiect nu a trecut. 

DLviceprimar Murqeanu R3zvan 
Doamnelor gi domnilor consilier, proiectul acesta cu sectia de politie este 

cerut de populatie, reprezentafii cetitenilor, ce Dumnezeu? 
Dafi-mi voie s3 v3 explic despre ce e vorba. Pe mine m-a sunat dorr~nul 

Andreescu gi mi-a explicat. Acolo este o zona infraciional2i f i r2  precedent. Ne 
asumam riscul s3 nu votam acest proiect? 

Dl.consilier Florescu D r a q o ~  
Ba mai mult, aceastii gcoalii este nefolositii din anul 1999, pe c ind  eram 

directorul lnspectoratului Bucuregti. Acea $coal8 este i n  paragina. in  primul 
rand reabilitam o cladire gi Ti dam o folosint3. 



Dna.consilier Patica luliana 
Am spus gi i n  alte rlnduri, i n  acea gcoala s-a invatat gi anul trecut, iar 

acum i n  paralel in  celalalt corp al gcolii se invata ~i se fac lucrari de 
consolidare. 

Dna.pre~edinte Cosma Roxana 
Trecem la urn18torul proiect: Proiect de hotarare privind aprobarea 

schimbului de proprietgfi intre terenul in suprafafi de 110 m.p. situat in 
9os.Virtufii nr.54 sector 6, proprietatea SC.QUARTY COMPUTER 
SERVICE & TECHNOLOGY S.R.L. gi terenul in suprafafi de 110 m.p.. 
situat in Sos.Virtutii, fost nr.28, aparfin5nd domeniului privat al 
municipiului Bucuregti. 

Dl.consilier Adir Victor 
Doamna pregedinte, cu tot respectul va spun c3 dvs. trebuia s3-mi dati 

dreptul la cuvlnt conform regulamentului pe care tot noi I-am votat gi conform 
legilor din Romania. Eu vreau s8-i dau raspuns domnului viceprimar 
Murgeanu. i n  ce sens? i n  sensul c3 domnia sa are perfecta dreptate. Dar noi 
nu suntem aici pugi ca sa fim cicaliti, sau sa ni se atraga atentia de catre 
Executiv. Domnule viceprimar, dvs. luati cuvlntul numai c lnd  pregedintele de 
gedinta va dB cuvlntul, cum ni-l d3 gi noua. 

DLviceprimar Murqeanu Rizvan 
A 

lrr~i cer scuze public. 

Dna. pre~edinte Cosnia Roxana 
Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarlre citit anterior?- 36 

voturi, impotriva? - 0 voturi, abtineri? - I vot (Adir) 

Declar inchise lucrarile gedintei de azi. 
Sedinta s-a incheiat la orele 16,30. 
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